
 

 
 

 

 
 

 

30 June 2025 
 
 

Dear Valued Client, 

 

Notice of Amendment to the DBS Private Bank Master Agreement 

 

The DBS Private Bank Master Agreement will be amended with effect from 31 July 2025, the amendments are as below: 

 

A. GENERAL TERMS AND CONDITIONS 

1.1 "Bank" definition included " Type 2 (Dealing in Futures Contracts)". 

 

The DBS Private Bank Master Agreement will be reviewed and updated from time to time. The DBS Private Bank Master 

Agreement and the Notice of Amendment are made available for access or download within 30 days from the Effective 

Date of the changes at our website go.dbs.com/ hkpb-feeschedule page, after which, such documents may become 

unavailable for access or download. Alternatively, you may reach out to your Relationship Manager for a physical 

copy. 
 

 

 
Yours faithfully, 

 
DBS Bank (Hong Kong) Limited 
 

In Hong Kong, DBS Private Bank is the private banking division of DBS Bank (Hong Kong) Limited. 

If there are any discrepancies between the English and Chinese versions, the English version will prevail. 

This Notice of Amendment serves as our notice to you regarding the changes set out above. Unless stated otherwise, these changes will take effect 
automatically on the Effective Date and will be binding on you. If you do not close your relevant accounts prior to the Effective Date of the changes, you 
would be deemed to have agreed to such changes. You may terminate the service if you do not agree to the changes. 
 

 



 
 
 
 
 
 

 

尊貴的客戶： 

 

《星展私人銀行主協議》修訂通知 

 

《星展私人銀行主協議》修訂將於2025年7月31日生效，修訂內容如下： 

 

A. 一般條款及細則 

1.1 「本行」的定義包括「第 2 類（期貨合約交易）」。 

 

《星展私人銀行主協議》將會不時重檢和更新。《星展私人銀行主協議》及《修訂通知》會由相關變更的生效日期起

計30日內刊載於本行網頁 go.dbs.com/hkpb-zh-feeschedule，供客戶存取或下載；然而，該些文件於其後可能無法存取

或下載。如需索取相關文件的實體副本，請與專屬客戶經理聯絡。 

 

 

星展銀行(香港)有限公司 謹啟  

2025年6月30日 

在香港，星展私人銀行為星展銀行(香港)有限公司的私人銀行服務部

門。如本函的中英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。 

本修訂通知將作為本行就以上變更向閣下發出的通知。除另有指明外，各項調整將由生效日期起自動生效及對閣下具有約束力。若閣下在相關變更的生

效日期前沒有結束相關賬戶，本行則視閣下已同意該些變更。如閣下不同意該些變更，閣下可終止相關服務。 


